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ZÁPIS č. RO/2019/02 
 

ze schůze RADY obce Chotíkov (dále jen „RO“), konané dne 09. 01. 2019 
od 17 hod v kanceláři Obecního úřadu Chotíkov 

 
 
Přítomni: Eva Hirschfeldová 
 Magdaléna Chottová Dvořáková 

Jitka Paterová 
Mirka Hakenová 
Martin Haken 
 

Omluven:   

 
Program zasedání RO 
 

1. ČOV 
2. Rozpočtové opatření č. 3-2018 pro ZŠ MŠ Chotíkov 
3. IT vybavení OÚ 
4. Řešení emailových klientů pro úřad 
5. Strženka - doobjednávka služeb  
6. Poplužní dvůr – STP 
7. Demolice objektu „domu Vožechových“ 
8. Různé 

 
 

Průběh jednání 
 
 
1. Schůzi RO obce Chotíkov zahájila starostka Eva Hirschfeldová v 17h a konstatovala, že jsou přítomni 

všichni členové, a že je RO usnášeníschopná.  
Usnesení č. 1: RO schvaluje navržený program. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
2. ČOV 

Starostka informovala o místním šetření na ČOV z důvodu průsaku vany. Na průsak byl zpracován 
posudek a postup řešení bude konzultován s právníkem a s dodavatelem. 
 

3. ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č. 3-2018 ZŠ MŠ CHOTÍKOV 
Z důvodu nedodání podkladů odloženo. 
Usnesení č. 2: RO odkládá další projednání rozpočtového opatření č. 3-2018 z důvodu nedodání 
podkladů.   
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 

 
4. Místostarosta p. Martin Haken informoval o nutnosti obměny některého IT vybavení pro úřad. 

Jedná se o tyto: nákup nového PC (obměna starého PC), 4ks monitorů a datového úložiště. 
Usnesení č. 3: RO souhlasí s nákupem nového PC, 4ks monitorů a datového úložiště. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

5. Místostarosta informoval o nutné revizi emailových klientů pro Obecní úřad Chotíkov. 
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6. RO projednala cenovou nabídku a návrh p. Faiferlíka na doobjednání služeb pro získání stavebního 
povolení na projekt Strženka 
Usnesení č. 4: RO souhlasí s nabídkou a ukládá starostce objednat služby. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
 

7. RO projednala vypracování STP pro Poplužní dvůr č.p. 30. Dle cenové nabídky náklady na STP činí 
cca 30tisíc Kč. 
Usnesení č. 5: RO souhlasí s nabídkou a ukládá starostce objednat služby. 
Hlasování: Pro 5, Proti 0, Zdržel se 0 
  

8. RO projednala možnosti demolice objektu „domu Vožechových“. Starostka informovala o 
dotačním programu, který lze na tyto akce využít a o stavebním povolení na demolici. Řešena byla 
také ekologická likvidace spojená s touto demolicí. 
 

9. Starostka informovala o situaci na stavbě probíhající v ZŠ a informovala o promokání zdiva v 1. NP 
budovy. Nutné řešit neprodleně. 

 

10. Radní paní Jitka Paterová informovala o plánu kulturních akcí pro rok 2019.  
RO projednala pokračování v projektu „Chotíkovský Betlém“. Paní Paterová dále informovala o 
stavu pánských WC ve Slavii. 

 
 
 
Zasedání bylo ukončeno ve 21:30 h.  
 
 
 
V Chotíkově dne 9. 1. 2019 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
Zapisovatel:  
  Eva Hirschfeldová - PODEPSÁNO 

 
 
 
Ověřovatel:  
  Martin Haken - PODEPSÁNO 

 

 


